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Voor deze vergadering z i j n een aantal stukken toegezonden, 
welke voor het overgrote gedeelte weinig interessant zijn» 
De bedoeling van de vergadering i s bli j k b a a r i n de eerste 
plaats om de leden van de commissie op de hoogte te bren
gen van hetge.en er op d i t gebied gaande i s : i n hoofdlijnen 
z a l U d i t ongetwijfeld bekend z i j n . Wellicht ten overvloe
de voeg l k aan deze n o t i t i e toe een nota, welke i n Juni 
door Mejuffrouw Hardeman werd gemaakt en waarin de hoofd
punten kort z i j n samengevat. 
Waar zoals reeds werd opgemerkt de vergadering In belang
r i j k e mate ten doel z a l hebben om de commissie van voor
l i c h t i n g te dienen, geloof i k dat het meer opportuun i s , 
wanneer i k U na afloop een samenvatting geef, dan dat i k 
reeds i n d i t stadium u i t t r e k s e l s u i t de verschillende toe
gezonden nota's aa n U voorleg. 
Het enige punt, wat i n zekere z i n van p r i n c i p i e e l belang 
moet worden geacht, i s een pp de agenda paraisserend s c h r i j 
ven van Minister Mansholt aan de voo r z i t t e r van de commis
sie en waarin de vraag wordt opgeworpen tot welk gebied 
een eventueel tot stand komende landbouw Integratie z i c h 
zou dienen u i t te strekken. De beantwoording van deze 
vraag hangt vanzelfsprekend nauw samen met het f e i t of tot 
de oprichting van organen Hét supra-nationale bevoegdheden 
zou worden overgegaan. In verband met de omstandigheid dat 
b i j gebrek aan een - althans gedeeltelijke - overdracht 
an bevoegdheden aan een d e r g e l i j k orgaan de betekenis van 
e "pool vert" n i e t groter zou z i j n dan de samenwerking, 

welke i n O.I.E.S.-verband reeds i s bereikt, l i j k t hot mij 
dat - wanneer men op landbouw gebied werkelijk i e t s t o t 
stand zou w i l l e n brengen - het noodzakelijk z a l z i j n om 
inderdaad tot de vorming van éon supra-nationaal orgaan te 
besluiten. Dit l i j k t mij voorts mede noodzakelijk i n ver
band met de omstandigheid, dat i n a l l e Europese landen de 
bemoeiingen van de Overheid met de landbouw zeer intensief 
moeten worden genoemd. B i j een zo Intensieve bemoeiing moet 
het immers praktisch uitgesloten worden geacht om wlke stap 
die men i n de r i c h t i n g van verdere Integratie zou w i l l e n 
zetten, afhankelijk te maken van beslissingen, welke slechts 
b i j een eenstemmigheid tot stand zouden kunnen komen. 
Ik neem overigens aan, dat ook op d i t punt i n deze eerste 
vergadering wel geen diepgaande besprekingen zullen ontstaan. 

i Vanzelfsprekend z a l i k U i n l i c h t e n over de resultaten van 
I de vergadering. 
4 Augustus 1952. 
E.G. S t l j k e l . 
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